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Írásbeli választ igényl ő kérdé s

Kövér László,
az Országgy ű lés elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Balog Zoltán emberi erőforrások miniszteréne k

„Hány óvodai fér őhely hiányzik?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Miközben szeptember 1-jétő l már kötelező lesz a szülőknek óvodába járatni gyermeküket, a
kormány most hirdet pályázatot óvodai fér őhelyek bővítésére és új óvodák építésére. A
pályázatról májusban hoznak döntést, vagyis csak azt követ ően, hogy az óvodákban lezajlik a
jelentkezés, és megszületik a döntés arról, hány gyereket tudnak fölvenni . Májusban már tú l
leszünk a beiratkozásokon is . A támogatásra pályázó önkormányzatoknak úgy kell maj d
dönteniük a felvételekrő l, hogy nem fogják tudni, mennyi férőhelyük lesz szeptember 1-jén .

Az óvodabővítési pályázatról szóló sajtótájékoztatón maga Czunyiné Bertalan Judit államtitkár
mondta, hogy „azt, hogy a 2,5 milliárdos keret mire lesz elég, akkor tudják megmondani, ha a
pályázatokból látják, milyen önerő van, és mekkora támogatást kell nyújtaniuk. Eltérőek az
adottságok és vannak olyan agglomerációs térségek, ahol új óvodára lehet szükség, és van aho l
csoportszoba hozzáépítésére .” Azaz az államtitkár is elismerte, hogy vannak olyan térségek, aho l
az elegendő férőhely érdekében új óvoda építésére, illetve a meglév ő bővítésére van szükség .
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Kérem, hogy szíveskedjék választ adni az alábbi kérdésekre :

1. Jelen pillanatban hány óvodai férőhely hiányzik területi szinten? Milyen felmérések é s
számítások alapozták meg a 2,5 milliárd forintos pályázat kiírását ?

2. Hogy állnak a korábbi ciklus uniós forrásainak felhasználásával? Tételesen mekkora
forrást használtak fel eddig a pályázók ?

3. A minisztérium számítása szerint szeptember elsején minden óvodaköteles gyerme k
számára biztosított lesz az óvodai elhelyezés ?

4. Számíthatnak rá az önkormányzatok, hogy megvonják a támogatást azoktól az óvodáktól ,
amelyek 20%-kal túllépik az engedélyezett létszámot a férőhelyek hiánya miatt ?

Válaszát előre is köszönöm!

Budapest, 2015 . március 9 .

Tisztelettel,

Ikotity István

	

Dr . Szél Bernadett
országgyű lési képviselő (LMP)

	

országgyűlési képviselő (LMP )
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